
              

  

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 21.02.23 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Mette, Charlotte, Hans, Tove, Hanne, Anita, Lone og Mette.  

Jørn, Helle, Helene og Maibritt deltager ikke i dette møde. 

  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

     17.00 Godkendt 

2. Dialogaften med interesserede 

forældre torsdag d. 9. marts kl. 

18.30 – 21.00 

- Aftaler med Maria Holst fra HR 

- Hvem gør hvad i forbindelse med 

forberedelsen? 

- Mulighed for at aflægge 

årsberetning  

 

Mette Y/Stine  O/D  17.05  Aftenens emne vil være kvalitet i den pædagogiske 

opgave, og vi bliver inddelt i mindre grupper og kommer 

til at omsætte tankerne i Lego.  

Bestyrelsen bliver fordelt i hver sin gruppe.  

Fra skolens side sørger vi for at bestille aftensmad til 

deltagerne. Mette H deltager formodentligt ikke. 

Mette Y. Olsen sender endeligt deltager antal og 

tilmelding for bestyrelsesmedlemmer i starten af uge 10. 

3. Skoleudviklingssamtalen i 

december  

- Tilbagemelding fra samtalen  

 

Mette Y/Stine  O 17.20 På skoleudviklingssamtalen fremlagde vi hvilke 

indsatsområder/opmærksomheder vi vil arbejde 

med/sætte i gang på Valdemarskolen i det kommende år; 

  

• Trivsel, relationer og faglighed i en 

specialpædagogisk kontekst 
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• Tværprofessionelt samarbejde og to-voksen 

ordning 

• En kultur – mangfoldige opgaver  

• Samarbejde mellem det specialiserede og det 

almene læringsmiljø 

 

Der var en god dialog med vægt på fremtiden. Der vil 

blive lagt et notat fra samtalen på skolens hjemmeside.  

 

4. Princippet for Skole-

hjemsamarbejdet på 

Valdemarskolen færdiggøres –

(fortsat fra mødet d. 16.01.23)  

 

 Stine/Mette Y O/D/B  17.35  Kommentarer er skrevet ind i et fortløbende dokument. 

Arbejdet med princippet fortsættes på næste 

bestyrelsesmøde. 

5. Økonomi  

- Årsresultat 2022 

- Budget 2023 (med forbehold 

for endeligt elevtal)   

 

 Lone/Mette Y  O/B  18.00 Der var et pænt overskud i 2022, og det skyldes bl.a. at 

skolen har fået mange elever indskrevet i løbet af året, og 

at vi løbende har måttet rekruttere nye medarbejdere og 

det tager tid inden lønudgiften til de nye medarbejdere 

slår igennem i regnskabet. 

Overskuddet overføres til 2024, og vil delvist blive brugt 

til renovering af lokaler og oprettelse af et N/T- lokale.  

Vi har i år opnormeret i forhold til antallet af 

medarbejdere, og har derfor en mindre økonomisk 

buffer. 

Budgettet for 2023 er godkendt med forbehold for, at vi 

kan blive nødsaget til at genåbne det, når vi har det fulde 

overblik over vores elevtal for det kommende skoleår.  

 

6. Timefordelingsplan skoleåret 

2023-24  

- Herunder vores 10. kl. -tilbud 

- Lejrskoler/ture ud af huset m. 

overnatninger  

- Vejledere og deres funktion 

på skolen 

 

 Lone/Mette Y  O/D/B  18.15 Skolebestyrelsen er enige om, at lejrskole/ture ud af 

huset er godt for eleverne, når rammerne er de rette.  

 

Vi undersøger, hvilke muligheder der er også i forhold til 

økonomi.  
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7. Nyt fra Valdemarskolen   O  18.40  Forældrene:  

- Der spørges indtil indkøb af ungdomsbøger med 

lavere lixtal, vi arbejder pt. på at opkvalificerer 

vores arbejde omkring PLC-ressourcepersonerne 

og i forbindelse med det vil vi kigge nærmere på 

indkøb af de rigtige bøger som matcher vores 

elevers behov.  

- Der efterlyses tydeligere information omkring 

nye tiltag i afd. A ex. ændringer og tiltag omkring 

fysioterapi, talelærer og ligeledes, hvordan 

forældrene kan understøtte det i hjemmet. 

 

- Der spørges ind til klubtilbud i UngHerning regi, 

men det har desværre ikke været muligt at finde 

medarbejdere fra Valdemarskolen, der har sagt ja 

til at varetage det.Vi prøver igen i forbindelse 

med opstart af det kommende skoleår.  

           

 

Medarbejderne:  

- Der har været introduktion til Meddelsesbogen 

(erstatter den nuværende elevplan) for alle lærere 

og pædagoger. Der arbejdes med vores lokale 

udgave af denne på 3 onsdagsmøder i de enkelte 

afdelinger. Den er fremadskuende, og skal ikke 

være et digert værk.  

- Der er kommet større fokus på personalepleje fx 

ny kaffemaskine, brød til møder.  

- Der er arrangementer af fx musikalsk karakter på 

tværs af afdelingerne til stor glæde for alle.  

- Der skal fremadrettet være mere fokus på at der 

laves planer for indholdet af feriepasning i alle 

afdelinger.  
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Ledelsen: 

- Fagfordeling – opstart og procesplan 

- E-fodbold projekt med DBU 

- Skoleskak- projekt 

- Fællessamlinger på skolen   

- Politikudviklingsdag d. 26.04.23 – revidering 

af Børne- og ungepolitikken i Herning 

Kommune  

- Feriepasning – sommerferien – opfordring til 

at holde ferie, hvis muligt i ugerne 28, 29 og 

30.  

- Der er sendt tilmelding til 

sommerferiepasning ud til forældre. Det er 

tidligt, men nødvendig af hensyn udmelding 

af medarbejdernes ferie. 

- Tanker omkring elevråd og fælleselevråd, 

hvor der afholdes 4 møder årligt. 

 

 

8. Eventuelt og punkter til næste 

møde onsdag d. 22.03.23 eller 

kommende møder 

 

    18.55  • Temaaftner/forældremøder med 

oplægsholdere i kommende skoleår (ex 

muligheder for den unges fremtid med 

deltagelse af fx socialrådgiver, UU-

vejleder, tidligere elever, forældre og 

andre relevante personer) 

• Logo forslag  

    - Drøftelse og præsentation af muligheder. 

•  FB – Valdemarskolen  

    -  Skal vi have en FB-side?  

    -  Formål, opsætning, indhold mm. 

• Skolebestyrelsens årsberetning 

• Timefordelingsplan, 10. kl. tilbud og 

vejledere og deres funktion. 

  


